
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 27. november 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 147
Det fremgår af udlændinge- og integrationsministerens svar på L 46 – Spm. 1,
at en forvaltningsmyndighed, hvis der opstår begrundet tvivl om, hvorvidt be-
tingelserne for en tolks optagelse på Rigspolitiets tolkeoversigt fortsat er til
stede, skal foretage en indberetning til Rigspolitiet. Vil ministeren oplyse, hvor
mange sådanne indberetninger der er foretaget i hvert af årene 2012-17, og
hvor mange af disse indberetninger der har ført til, at de pågældende tolke er
slettet fra tolkeoversigten?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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